
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 18. september 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 1160
Brødrene Vaziri blev i 2015 udvist af Danmark. Deres kontaktperson i Dan-
mark, Lise Lomholt, søgte om genoptagelse af Vahid Vaziris sag i Flygtnin-
genævnet for over 15 måneder siden med udgangspunkt i nye oplysninger ef-
ter brødrene udsendelse til Afghanistan. Der er endnu ikke truffet afgørelse
om genoptagelse.
Vil ministeren oplyse, hvorfor der har været så lang sagsbehandlingstid i sag-
en? Finder ministeren det tilfredsstillende, at sagsbehandlingstiden er så
lang?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sofie Carsten Nielsen (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sofie.Carsten.Nielsen@ft.dk og
til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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